



**Frank Graves**, founder, and CEO of EKOS Research has been at the forefront of survey research in Canada for decades. He is a lifetime fellow of CRIC as well as a founding board member. He is a fellow of the CGAI, the University of Calgary School of Public Policy, and several other organizations. He is an adjunct professor in the Department of Sociology and Anthropology and teaches a graduate course on the past and future of survey methodology at Carleton University.

Fondateur et directeur général d'EKOS Research, **Frank Graves** compte depuis des décennies parmi les précurseurs du secteur de la recherche par sondage au Canada. Membre à vie du CRIC et membre fondateur de son conseil d'administration, il fait également partie de l'ICAM, de l'École de politiques publiques de l'Université de Calgary et de plusieurs autres organisations. Il est professeur adjoint au Département de sociologie et d'anthropologie de l'Université Carleton, où il propose un cours supérieur sur la méthodologie passée et future des sondages.